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Beste leden van de commissie Sociaal Domein, 

 

Afgelopen voorjaar bent u net als de omwonenden van zwembad Sijsjesberg geïnformeerd 

over de opening van het zwembad in combinatie met de Corona-testlocatie op het 

parkeerterrein bij Sijsjesberg. Bezoekers van het zwembad is toen gevraagd om zoveel 

mogelijk op de fiets te komen. Inmiddels is het zwembad gesloten en zijn de afspraken over 

het parkeren door de gemeente in overleg met SRO en de Boa’s geëvalueerd. Op basis van 

deze evaluatie kan worden geconcludeerd dat de gemaakte afspraken tussen 

Boa’s/gemeente, SRO, de GGD en omwonenden goed hebben gewerkt: 

- Over het algemeen werd netjes geparkeerd binnen de bestaande mogelijkheden. 

- De bebording was conform afspraak en zodanig dat Boa’s mensen makkelijk konden 

wijzen op de afgesproken regels. 

- Op de te verwachten mooie dagen met 25 graden of hoger zijn verkeersregelaars ingezet 

door SRO. Op een enkele dag na was dit goed ingeschat vonden zowel SRO als de 

Boa’s. Timing blijft echter een belangrijk aandachtspunt voor SRO. 

- Gasten van Sijsjesberg werden door de verkeersregelaars naar andere 

parkeermogelijkheden verwezen. Hier werd over het algemeen goed gehoor aan 

gegeven op een enkel incident na. Daarnaast bleek na kentekencontrole dat enkele 

buurtbewoners of familieleden van omwonenden hun auto voor een in- of uitrit hadden 

geparkeerd. Nadat ze zijn aangesproken werden auto’s over het algemeen zonder 

problemen verzet.   

- Zowel Boa’s als personeelsleden van Sijsjesberg gaven aan dat hun onderling contact 

goed was met korte lijntjes; dit gold ook voor het contact met de verkeersregelaars van 

de GGD. Verder nam de wijkagent de locatie regelmatig mee tijdens zijn 

surveillancedienst zodat ongeregeldheden direct konden worden besproken en 

afgehandeld. 

 

Net als iedereen hoopt ook SRO dat de teststraat in 2022 niet meer nodig is en het 

parkeerterrein weer beschikbaar is voor bezoekers van het zwembad. Vanwege de mindere 

weersomstandigheden bleven de bezoekersaantallen veelal beperkt. Bij een mooie zomer en 

een vol zwembad is meer parkeergelegenheid noodzakelijk aldus SRO.  

 

 

 


